



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

BRENDAN HANLEY

Member of Parliament
Yukon

✉ Brendan.Hanley@parl.gc.ca

f /Brendan Hanley

🦋 @drbrendanhanley

🌐 brendanhanley.libparl.ca

Dear Yukoners,

It's so great to be back! It is an honour to serve as your Member of Parliament once again. Your trust humbles me, and I am committed to representing all Yukoners.

This commitment also means ensuring the Yukon retains a strong and respected place in national conversations. The North faces unique challenges and brings unique strengths that need to be understood in Ottawa. A strong and united Canada must include the North – in action and investment.

As a proud member of the government, we are dedicated to delivering on priorities that matter to Yukoners. We are focused on building a strong, inclusive economy – and we are committed to addressing today's challenges with purpose, discipline and fresh thinking.

These include, but are not limited to:

We must continue to strengthen our government's investment in infrastructure, including the energy that we need to drive economic growth. Our responsibility is clear: to build a sustainable economy rooted in respect for nature.

We must continue to lead from the North in the fight against the climate crisis. By advancing renewable energy projects and supporting Indigenous-led conservation, the Yukon is demonstrating that environment leadership and economic growth can and must go hand in hand.

Too many Yukoners face long waits, long travel and limited access to the health care they need. In collaboration with provinces and territories, our government will continue work on these serious gaps in health care access. We also need modern, well-equipped spaces to meet today's health care needs. That's why I will actively pursue new opportunities to secure funding for health care infrastructure, as committed in our platform.

We must strengthen our ties with our global allies and ensure a secure and prosperous future for all Canadians. We must also protect our sovereignty and safety by investing in the North, whether in housing and community infrastructure, energy, or defence.

We must bring down the cost of living to help Canadians get ahead – and not just get by. We must also ensure our government spends wisely, by reducing the cost of government operations and investing more in the people and businesses that will drive our country's future.

We will make housing more affordable – by fostering public-private partnerships, modernizing the housing industry and opening new doors in the skilled trades. By continuing to take a thoughtful and collaborative approach here in the Yukon, we can make meaningful progress in addressing the housing challenges facing our territory.

We must work towards one Canadian economy by eliminating interprovincial/interterritorial trade barriers and advancing nation-building infrastructure projects which in our territory includes connecting us to the national energy grid.

This moment in an unpredictable, insecure and chaotic world demands bold action and clear vision. I am proud to be part of a government that shares a commitment to building a secure, prosperous, and inclusive Canada — a Canada where all Canadians can thrive.

As his Majesty stated in Ottawa: Canada's national anthem celebrates The True North, strong and free! Our home is the very heart of Canada's True North. The Yukon's known for its rich mineral resources and its pristine environment. Yukoners also live the spirit of innovation, community, and adventure that Canada needs. As we build a Canada, strong, secure, safe, and free, I will make sure the Yukon will be there, all the way.

Thank you, Merci, Gunalcheesh, Shaw Nathan, Mahsi' cho

OTTAWA OFFICE: Room 213, Justice Building—House of Commons, Ottawa, ON K1A 0A6 Telephone: 613-995-9368

YUKON OFFICE: 204-204 Black St. Whitehorse, YT Y1A 2M9 Telephone: 867-668-6565 Fax: 867-668-6570



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

BRENDAN HANLEY

Député du
Yukon

✉ Brendan.Hanley@parl.gc.ca

f /Brendan Hanley

🦋 @drbrendanhanley

🌐 brendanhanley.libparl.ca

Chères Yukonnaïses et chers Yukonnais,

C'est un honneur de servir à nouveau comme votre député. Votre confiance m'honore, et je suis déterminé à représenter tous les Yukonnais.

Cet engagement signifie également garantir que le Yukon conserve une place forte et respectée dans les discussions nationales. Le Nord fait face à des défis uniques et possède des atouts particuliers qui doivent être compris à Ottawa. Un Canada fort et uni doit inclure le Nord – en action et en investissement.

En tant que fier député, je suis déterminé à faire avancer les priorités importantes pour les Yukonnaïses et les Yukonnais. Nous sommes résolus à bâtir une économie forte et inclusive, et nous nous engageons à répondre aux défis de l'heure avec détermination, discipline et innovation.

En voici quelques-unes:

Nous devons continuer à renforcer les investissements de notre gouvernement dans les infrastructures, y compris dans le domaine de l'énergie, dont nous avons besoin pour stimuler la croissance économique. Notre responsabilité est claire : bâtir une économie durable fondée sur le respect de la nature.

Nous, les habitants du Nord, devons continuer d'être une figure de proue de la lutte contre la crise climatique. En faisant progresser les projets d'énergie renouvelable et en soutenant les initiatives de conservation menées par les Autochtones, le Yukon démontre que le leadership environnemental et la croissance économique peuvent et doivent aller de pair.

Trop de Yukonnais doivent faire face à de longues attentes, à de longs trajets et à un accès limité aux soins de santé dont ils ont besoin. En collaboration avec les provinces et les territoires, notre gouvernement continuera de s'attaquer à ces graves lacunes en matière d'accès aux soins de santé. Nous avons également besoin d'espaces modernes et bien équipés pour répondre aux besoins actuels en matière de soins de santé. C'est pourquoi je vais activement rechercher de nouvelles possibilités de financement pour les infrastructures de santé, comme nous nous y sommes engagés dans notre programme.

Nous devons renforcer nos liens avec nos alliés internationaux et assurer un avenir sûr et prospère pour tous les Canadiens. Nous devons également protéger notre souveraineté et notre sécurité en investissant dans le Nord, que ce soit dans le logement et les infrastructures communautaires, l'énergie ou la défense.

Nous devons réduire le coût de la vie pour aider les Canadiens à s'en sortir, et pas seulement à survivre. Nous devons également veiller à ce que notre gouvernement dépense judicieusement, en réduisant le coût des opérations gouvernementales et en investissant davantage dans les personnes et les entreprises qui seront le moteur de l'avenir de notre pays.

Nous allons rendre le logement plus abordable en favorisant les partenariats public-privé, en modernisant l'industrie de l'habitation et en ouvrant de nouvelles perspectives dans les métiers spécialisés. En continuant d'adopter une approche réfléchie et collaborative ici même au Yukon, nous pouvons réaliser des progrès significatifs face aux problèmes de logement auxquels notre territoire est confronté.

Nous devons œuvrer à l'élimination des obstacles au commerce interprovincial et interterritorial et à la réalisation de projets d'infrastructure nationaux, notamment ceux qui visent à nous raccorder au réseau énergétique national.

Dans un monde imprévisible, instable et chaotique, le moment est venu d'agir avec audace et clairvoyance. Je suis fier de faire partie d'un gouvernement qui partage l'engagement de bâtir un Canada sûr, prospère et inclusif, un Canada où tous les Canadiens peuvent s'épanouir.

Comme l'a déclaré Sa Majesté à Ottawa : le Canada est un pays du Nord fort et libre. Notre terre est au cœur même du Grand Nord canadien, et le Yukon est reconnu pour ses riches ressources minérales et la pureté de son environnement. Les Yukonnaïses et les Yukonnais incarnent également l'esprit d'innovation, de communauté et d'aventure dont le Canada a besoin. Dans notre effort pour bâtir un Canada fort, sûr, sécuritaire et libre, je veillerai à ce que le Yukon soit présent tout au long du chemin.

Thank you, Merci, Gunalcheesh, Shaw Nathan, Mahsi' cho

Bureau d'Ottawa: Bureau 213, Édifice de la justice, Chambre des communes. Ottawa, ON K1A 0A6 Tel: 613-995-9368

Bureau du Yukon: 204, rue Black, Bureau 204. Whitehorse, Yukon Y1A 2M9 Tél: 867-668-6565 Fax: 867-668-6570